
Geachte raad en commissieleden,

Graag wil ik een korte toelichting geven over SV Geuldal. In 2015 is SV Geuldal ontstaan uit 
een fusie tussen Struchter Boys en vv Wijlre. Nadat de jeugdafdelingen van beide 
verenigingen al enkele jaren samen actief waren is in 2015 het besluit genomen om als een 
vereniging actief deel te nemen aan de voetbalcompetities. We zijn nu bijna 5 jaar verder en 
kunnen concluderen dat we in 2015 een moeilijke maar juiste beslissing hebben genomen. 
Voor de kernen Schin op Geul en Wijlre zijn we een vereniging met een belangrijke sociale 
functie die verder gaat dan alleen de voetbalsport. Dit laatste gaat zeer zeker op voor de kern 
Schin op Geul waar de door het wegvallen van de basisschool een belangrijke 
ontmoetingsplek voor kinderen en ouders is weggevallen. In 2015 is gesproken met de 
wethouders van zowel de gemeente Gulpen-Wittem en Vallenburg ad Geul. In deze 
gesprekken is toen afgesproken dat we na vijf jaar zouden kijken waar de vereniging staat en 
gaan bekijken hoe verder. Op dit moment zijn we actief met 7 seniorenteams en 8 
jeugdteams en hebben een ledenaantal van circa 330 leden. Momenteel gebruiken we de 
twee oorspronkelijke accommodaties van Struchter Boys en vv Wijlre. Hierbij moeten we 
beurtelings gebruik maken van beide accommodaties omdat de capaciteit van beide 
accommodaties te klein is om alle activiteiten op een locatie te herbergen. Het moge duidelijk 
zijn dat dit een verre van ideale situatie is. Heel veel zaken moeten dubbel geregeld worden 
en kostentechnisch zijn er diverse zaken die we dubbel doen. Inmiddels zijn we vijf jaar 
verder en kunnen wij concluderen dat we een stabiele vereniging zijn, echter de situatie 
omtrent onze sportcomplexen verre van ideaal is. SV Geuldal is een vereniging die op allerlei 
gebieden actief is en het liefste zelf de broek wil hoog houden. Zo organiseren wij 
wandeltochten halen oude papier op en worden wij gesteund door een groot aantal 
sponsoren. Maar de problematiek van onze accommodaties kunnen wij zelf niet oplossen en 
daar hebben wij hulp bij nodig. Op dit moment hebben we de beschikking over 4 grasvelden 
en 2 gebouwen. Qua omvang is dat volgens ons teveel, we denken dat we met minder goed 
uit de voeten kunnen.  Maar dan wel op een locatie en net daar zit nou net het probleem. Op 
beide huidige locaties lopen we qua mogelijkheden tegen diverse beperkingen aan waardoor 
we niet kunnen realiseren wat wij denken nodig te hebben. Daarnaast zijn er in de afgelopen 
periode enkele zaken veranderd waardoor onze huidige sportcomplexen voor beide 
gemeentes waardevol kunnen zijn. Zowel voor de gemeente Gulpen-Wittem als de gemeente 
Valkenburg ad Geul zou een ander invulling van de huidige locaties interessant kunnen zijn, 
maar dan zal SV Geuldal wel naar een andere nieuwe kleinere locatie moeten. Door het 
haalbaarheidsonderzoek van Huis vd Sport kan een onafhankelijke partij hier onderzoek naar 
doen en beoordelen wat wel en niet haalbaar is waarbij de belangen van alle partijen in 
ogenschouw worden genomen. Ik hoop dat uw raad, net als het College van Gulpen-Wittem, 
hierin kan toestemmen zodat we ook voor de toekomst een bloeiende vereniging kunnen zijn 
waar de inwoners van Schin op Geul en Wijlre een plek hebben voor sportbeoefening en 
sociale contacten. 


